
Jaarverslag Synchroonzwemmen 2024 
 
Werkgroep 
De werkgroep bestond in 2024 uit de volgende 
leden: 
Katherine Zwaanswijk  - voorzitter 
John van Schie   - wedstrijdsecretariaat 
Carolina Aarts  - algemeen lid /  
       badpakken 
Linda Visser   - algemeen lid 
Chantal van Breugel   - algemeen lid  
Romy Nulkes  - afgetreden per juni  
      2024 
 
Kader 
In 2024 bestaat de trainersgroep uit de 
volgende personen: 
Eva Visser   - hoofdtrainer Aanloop 
Tamara Boerefijn - hoofdtrainer Age 1 t/m  
      Senior 
Tamara Aarts  - trainer aanloop  
Brigit, Chantal, Charissa- trainers Age 1/Age 2 
Angelique, Katherine  - trainers (afwisselend  
      zaterdag om de week) 
Romy    - gestopt per juni 2024 
 
Beleid 
Als doelen voor 2024 hadden wij gesteld: 
-  Betere communicatiekanalen met ouders 

opzetten 
-  Meer betrokkenheid van ouders  
-  Trainers en juryleden aantrekken 
Zoals verder uit het jaarverslag zal blijken 
hebben we deze doelen met succes weten te 
behalen.  
 
Juryleden en trainers 
Er zijn nieuwe juryleden bij, Arek (vader van 
Ola), Laybelin (moeder van Dhara) hebben 
beide jurybevoegheid 11 behaald, dat betekent 
dat zij de eerste twee aanloop diploma’s mogen 
beoordelen, in 2025 zijn zij ook gestart met de 
opvolgende jurycursus 10. Harro (vader van 
Ravi) is geslaagd voor het M examen, hij mag 
voor alle diploma’s de cijfers berekenen en 
Brigit is voor haar jurybevoegdheid C geslaagd, 
zij mag als Chef-secretaris wedstrijden 
voorbereiden samen met een scheidsrechter. 
We zijn heel erg blij om vier nieuwe juryleden 
toe te voegen aan onze jurypoule. Hoe groter de 
poule, hoe meer we deze juryverplichtingen 
kunnen verdelen over vele handen.  
 
Tamara Aarts is daarnaast gestart met haar 
trainersopleiding niveau 2, dat betekent dat zij 
als assistent-trainer wordt opgeleid, tijdens de 
opleiding leert zij verschillende 
trainingsmethodieken. We zijn heel blij dat we 
daarmee weer meer kennis binnen ons 
trainersteam halen.  
Romy heeft afgelopen jaar aangegeven te 
stoppen met haar activiteiten binnen 

synchroonzwemmen, we wensen haar veel 
succes in de toekomst. 
Charissa, Brigit en Chantal hebben na de 
zomervakantie aangegeven dat zij graag de 
Age1/Age2 vast onder hun hoede nemen, nadat 
zij vorig jaar in het gat waren gesprongen waar 
de trainer van Age1/Age 2 was gestopt.  
 
Leden 
Het aantal zwemmers per 01-01-2024 was 25. 
We hebben het jaar afgesloten met 35 leden. Er 
was een grote aanwas na de zomervakantie, 
waarin de Olympische Spelen plaatsvonden en 
het Nederlands synchroduet brons heeft 
behaald. Dit heeft de sport synchroonzwemmen 
goed in de schijnwerpers gezet en daardoor 
kregen wij ook vele aanmeldingen voor 
proeflessen, waarvan een hoop zwemmers ook 
echt lid zijn geworden.   
 
Resultaten 
Er is meegedaan aan het NK (senioren) in 
Hoofddorp op 26 en 27 januari 2024 voor de 
duetten hadden zich heel knap geplaatst Brigit 
en Charissa, zij zijn op zaterdag 9e geworden 
met hun technisch duet met 85.3208 punten en 
op zondag 13e met hun vrije uitvoering met 
53.6333 punten. Ook hadden we weer een 
ploeg zwemmen op het NK, Brigit, Chantal, 
Charissa en Melida hadden zich hiervoor 
gekwalificeerd. Ze behaalden een 14e plaats bij 
de Technische Uitvoering met 124.7668 punten. 
Daarnaast is er meegedaan aan de NK Combo 
op 15 juni 2024 in Den Haag, daar zwommen 
Noelle, Chantal, Flaminia, Melida, Charissa, 
Brigit, Angelique, Noé en Eva zij behaald een 
14e plaats met 57.6333 punten. Dit was het ook 
het laatste seizoen dat Eva meezwom, zij richt 
zich vanaf seizoen 2024-2025 helemaal op het 
training geven.  
Tegelijkertijd met de NK Combo vond ook de  
Synchrobeat plaats, Nazly had zich 
gekwalificeerd om daar mee te mogen 
zwemmen en behaalde op Age2 niveau een 
133e plek met 47,4727. 
Veel zwemmers hebben zich afgelopen seizoen 
weer met succes weten te kwalificeren voor 
verschillende NK’s met mooie resultaten.  
 
Evenementen en activiteiten 
We hebben afgelopen jaar weer een 
synchrokamp georganiseerd, twee dagen 
gezellig met elkaar sporten en spelletjes spelen, 
dit was weer een groot succes. In juni hebben 
we onze demo gegeven, we hebben het in 2024 
samen georganiseerd met de onderlinge 
wedstrijden. Bij de demo hebben we ook een 
groot bedrag opgehaald aan donaties, dit 
investeren we aankomend seizoen in nieuwe 
badpakken. Na de zomervakantie zijn we van 
start gegaan met een vriendendag, daar werd 
goed gebruik van gemaakt. We hadden een vol 
bad!  



 
 
Overig 
We hebben dit jaar hard gewerkt om onze 
communicatiekanalen te verbeteren, daarvoor 
hebben we een whatsapp community opgezet, 
een nieuwsbrief geïntroduceerd en een linktree 
(https://linktr.ee/dwtsynchro) aangemaakt, 
waarop allerlei handige linkjes staan ten 
aanzien van onze sport. We hebben daar veel 
positieve feedback op gekregen, dat alles nu 
veel makkelijker vindbaar is. 
Ook hebben we de ouderbijeenkomst aan het 
begin van het jaar verplicht gesteld voor ouders 
van zwemmers t/m 16 jaar, we zagen dat daar 
heel goed op werd gereageerd en dat alle 
ouders aanwezig waren. We hebben uitleg 
kunnen geven over hoe de trainingen eruit zien, 
hoe een wedstrijd in zijn werk gaat en wat wij 
als vrijwilligers allemaal doen om de sport 
mogelijk te maken. Ook is er de tijd genomen 
om de verwachtingen van aankomend seizoen 
te bespreken met de ouders.  
 
Als laatste zijn de reglementen afgelopen jaar 
drastisch gewijzigd, dat betekent dat er voor de 
trainers extra werk is bijgekomen in de vorm van 
het invullen van coach cards voor wedstrijden. 
Op deze coach cards moet je de gehele muziek 
uitvoering per beweging en per seconde 
uitschrijven, zodat de juryleden op een wedstrijd 
dat kunnen toetsen. De trainers hebben er veel 
tijd ingestoken om zich deze nieuwe 
systematiek eigen te maken.  
 
De zwemmers en trainers hebben zich ook 
afgelopen jaar weer tomeloos ingezet en daar 
zijn we heel trots op! Er is een goede sfeer 
onderling en veel vertrouwen in elkaar, dat blijkt 
ook uit de resultaten. We kijken ernaar uit om 
2025 weer zo succesvol te maken! 
 
De werkgroep synchroonzwemmen 
 


